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Avvecklingen av Rörberg  
 
 
Gävle flygplats (Rörberg) har en strategiskt viktig placering i länet och i förhållande till 
länssjukhuset i Gävle. Det handlar dels om den framtida möjligheten för ambulansflyget 
att genomföra såväl akuta, som mindre akuta transporter men också om att möjliggöra 
en bättre beredskap för samhället genom en fungerande flygplats. 
 
Region Gävleborg har önskat förnyad dialog om Rörbergs fortsatta drift vilket innebär 
att avvecklingen av flygplatsen behöver pausas. 
 
 
 
Med anledning av det ovan anförda önskar jag ställa följande fråga till ansvarigt 
kommunalråd/ordförande: 
 
 

1. Kommer avvecklingen av Rörbergs flygplats och den förändrade 
verksamhetsinriktningen av området att pausas tills dialogen med Region 
Gävleborg är slutförd och framtida driftmöjligheter av flygplatsen klarnat? 

 
 
Mattias Eriksson Falk  
 

 


